
 

 

Beantwoording politiek/technische vragen raadsleden 

 

Nummer DOC-19-146336 

Zaaknummer Z-18-046218 

Naam raadslid R. Paarlberg 

Fractie GemeenteBelangen 

Onderwerp Raadsvragen Aanvullend Toegankelijkheid Bushaltes 

Datum waarop de vraag is gesteld 10 april 2019 

Termijn beantwoording is 1 week voor technische en maximaal 2 weken voor politieke vragen. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Inleiding 

Op eerder moment zijn raadsvragen gesteld over de toegankelijkheid  van bushaltes. Specifiek ging 

het toen om de bushalte van Lambertschaag (zie DOC-19-140940 / Z-18-046218. Naar aanleiding van 

de gegeven antwoorden zijn er aanvullende vragen.  

 

Vragen: 

1.  

 

2. A. 3. B.  

4. A.  

 

B.  

 

5. A. B.  

1.  Gelden ter realisatie voor aanpassing van de bushaltes komen voort uit de 

“uitvoeringsregeling subsidie verbetering toegankelijkheid bushaltes Noord-Holland 

2018”.   

Kunt u aangeven hoeveel subsidie de gemeente Medemblik heeft aangevraagd en 

uiteindelijk heeft ontvangen? 

antwoord   

2. Kunt u aangeven hoeveel bushaltes er in totaal per 1 juli 2018 binnen de gemeente 

Medemblik zijn? 

Antwoord  

3. Kunt u aangeven hoeveel van dit totale aantal bushaltes er uiteindelijk  aangepast gaan 

worden met behulp van  “uitvoeringsregeling subsidie verbetering toegankelijkheid 

bushaltes Noord-Holland 2018” ? 



 

 

Antwoord  

4. Hoeveel van de aangepaste bushaltes voldoen dan volledig of gaan volledig voldoen aan 

gestelde eis in artikel 11. 1b van genoemde uitvoeringsregeling ?  

 

Noot: Eis: “de bushalte aan te passen aan de toegankelijkheidseisen conform de CROW 

publicatie nr. 233 en het daarbij behorende laatste addendum uitgegeven in mei 

2010:‘Handboek halteplaatsen”. U geeft aan dat de CROW-publicatie 233 gedeeltelijk is 

vervangen door de CROW-publicatie 337.  

antwoord  

5. Als het antwoord op bovenstaande vraag niet overeenkomt met het antwoord op vraag 

3, bent u dan met ons van mening dat er subsidiegeld gebruikt is om bushaltes aan te 

passen zonder dat zij gekenmerkt kunnen worden als “toegankelijke bushaltes”? Zo ja, 

waarom is hiertoe besloten? 

Antwoord  

6. Hoeveel van alle aangepaste bushaltes staan per heden in het centraal haltebestand 

gekenmerkt als “toegankelijke bushalte”? 

Antwoord  

7. Is de gemeente Medemblik verantwoordelijk om deze nieuw gekenmerkte toegankelijke 

bushaltes aan te melden? Zo ja, bij wie moet deze melding dan gedaan worden? (ter 

informatie: de www.haltescan.nl geeft niet de werkelijkheid aan). 

antwoord  

 

 

http://www.haltescan.nl/

